



Møtereferat

Styremøte						
Møteleder	Jostein Jenssen		Referent		Anne Grundstad	
Dato	4/5 -21	Møtested	J&B	Møte nr x1/21	Sider	
Neste møte		Møtested		Dato		

	Medlemmer	Sign	Tilstede	
Leder	Jostein Jenssen	JJ	jj@jenssenogbolle.no	x
Nestleder/varamedl.	Per Kristian Bruun	PKB	pk_bruun@outlook.com	x
Kasserer	Lena M Eriksen	LMe	Lena.andersen@nordkraft.no	
Sekretær	Anne Grundstad	AG	agrundstad@gmail.com	x
Leder Jaktprøveutv	Bente Kristensen	BK	bente.kristensen@steinsund.com	x
Leder aktivitetsutv	Ina Mellem	IM	lnamellem@hotmail.com	
Styremedlem	Martin B Tøllefsen	MBT	martinbangtollefsen@gmail.com	x
Varamedlem	Jo O Larssen	JOL	jo_larssen@hotmail.com	

Sak nr.	SAK –TEMA	Ansv/ Frist
1/21	<p>Referat fra forrige styremøte</p> <p>Referat fra forrige møte 01.12.20 ble gjennomgått og godkjent med følgende oppfølgingspunkter</p> <ul style="list-style-type: none"> - Martin oppdaterer OFK Cup. - Det inviteres til årsmøte 31.01. kl. 18.00 – mulig å delta på Teams. - Våpenskap er bestilt – ca 4000,-. - Det legges ut en påminnelse på facebook om nytegning/betaling av medlemskap 	
2/21	<p>Innkommet post</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vi har fått purring fra SU på Rase og partistatistikk. Ina følger opp. - FKF ber om evaluering av vintersesongen i forhold til Covid 19. Ina følger opp. - Bladet Fuglehunden ønsker å presentere klubber i nord og vi er bedt om å presentere OFK. Bilder kan legges i dropbox. Jostein følger opp. 	
3/21	<p>Økonomi</p> <p>Regnskapet viser et overskudd på 63.000 for 2020. Kassabeholding er på ca 336.000.</p>	



	<p>Budsjett for 2021 ble gjennomgått og innkjøp til aktiviteter ble diskutert og budsjettet. Budsjett for 2022 legges frem med et estimert underskudd på ca 58.000 som skal dekkes av kassabeholdningen.</p> <p>Vi har pr. nå 88 medlemmer. Aktiviteter utført av klubben skal ha lavere pris for medlemmer.</p> <p>Jostein jobber videre med sponsoravtale med Sparebanken 68` nord</p>	
4/21	<p>Forberedelse årsmøtet</p> <p>Det er kommet inn et forslag signert Geir Rune Stensland om apportprøve i regi av klubben. Styret synes dette er et godt forslag og ønsker at forslagsstillerne tar ansvar for dette som en undergruppe av aktivitetsutvalget. En detaljer plan og budsjett må fremlegges. Styret anbefaler for årsmøtet at forslaget bifalles.</p> <p>Styret vedtar at vi legger frem for årsmøtet kjøp av skaphenger til ca 120.000. Dette utløser 25.000 i bidrag fra Sparebanken 68`nord. Kjøp av henger legges frem for årsmøtet for beslutning.</p>	
5/21	<p>Fuglehundprøveutvalget</p> <p>Bente orienterte om gjennomførte aktiviteter.</p> <ul style="list-style-type: none">- Klubbmesterskap avviklet i Norddalen med veldig god deltagelse, klubbmester ble Per Kristian Bruun med Billie.- Nordlysprøven avviklet med 127 starter. Gode tilbakemeldinger fra dommere og deltakere, det var nok info og info i tide. Utfordrende pga base langt fra terreng og covid 19.- Søknader for høstprøven er sendt og etter årsmøtet med valg på nytt jaktprøveutvalg vil arbeidet bli tatt opp igjen.	
6/21	<p>Aktivitetsutvalget</p> <p>Aktivitetsutvalget ved Ina melder om stor interesse og mye aktivitet. Det er planlagt</p> <ul style="list-style-type: none">- aversjon dressur på rein og sau- duetrening på Senja- utstillingstrening ei helg- klubbmesterskap leirdueskyting- ringtrening/sosialisering som aktivitet ut juni.	
7/21	<p>Eventuelt</p> <p>Per Kristian orienterte om kontakt med Statsskog vedr. rypetelling. Det er kommet nye retningslinjer for utførelse og kursing for å kunne delta i rypetelling. Det vil bli orientert om dette på medlemsmøte etter årsmøtet.</p>	


